
Zápisnica č. 05/25 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 1. mája 2025 v Dunajskej Strede 

 

Prítomní:         Ján Kováčik – prezident SFZ 
       Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ 

       Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu 

           Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK 

Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK 

 Petr Kašpar – zástupca ÚLK 

           Tibor Végh - zástupca ÚLK 

Juraj Jánošík – viceprezident pre amatérsky futbal, predseda BFZ 

Peter Kováč –zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ 

Stanislav Neuschl – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ  

Miroslav Jaška – zástupca rozhodcov 

Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky (online) 

       Tomáš Medveď – zástupca hráčov 

Ladislav Jurkemik – zástupca trénerov 
 
Mária Berdisová - zástupca pre marketing a strategické plánovanie 
 

 
Ospravedlnený:    nikto 

 
 
Prizvaní:        Peter Palenčík – generálny sekretár SFZ 

Pavol Adamčiak –  kontrolór SFZ  

Jaroslav Rybánsky - poradca prezidenta pre Legislatívno-právne otázky 

Lukáš Pitek – vedúci Legisltívno – právneho oddelenia SFZ 

Roman Pivarník – riaditeľ Technického úseku SFZ 

Martin Fabuš – reprezentačný tréner SR U19 

Marin Žamba - reprezentačný tréner SR U17 

Program:  

1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu  
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Správa reprezentačného trénera SR U19 ku kvalifikačnému cyklu Elite round 
4. Správa reprezentačného trénera SR U17 ku kvalifikačnému cyklu Elite round 
5. Schvaľovanie návrhu na predĺženie spolupráce s mládežníckymi reprezentačnými 

trénermi  



6. Informácia o príprave návrhu reorganizácie sútaží WU 19 a WU 15 od súťažného 
ročníka 2026/2027 

7. Informácia o činnosti regionálnych koordinátorov tréningového procesu športovo 
talentovanej mládeže 

8. Informácia zo 49. Kongresu UEFA konaného 3. apríla 2025 v Belehrade 
9. Informácia o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 v roku 2025 cez 

SFZ Event, s.r.o.  
10. Informácia zo zasadnutia pracovnej skupiny pre prípravu novelizácie RaPP a SP SFZ  
11. Informácia zo Správnej rady Fondu na podporu športu  
12. Schvaľovanie návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ 
13. Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie mesiaca 

apríl 2025A024 a U2024-5 
14. Schvaľovanie návrhu na udelenie odznakov SFZ                                        
15. Diskusia  

 

K bodu 1: Schvaľovanie návrhu programu 
Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku členom VV SFZ  
predstavil návrh na doplnenie programu o bod s názvom „Schvaľovanie návrhu na 
rozdelenie finančných prostriedkov za postup na záverečný turnaj EURO 2024“. 
Následne dal o programe hlasovať. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením. 
Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

Všetky uznesenia vyplývajúce z uznesení boli splnené. 

 

K bodu 3: Správa reprezentačného trénera SR U19 ku kvalifikačnému cyklu Elite round 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí reprezentačného trénera SR U19 
p. Martina Fabušu, ktorý vyhodnotil 2. kolo kvalifikácie Elite round. 

Skupina: 

Slovensko, Gruzínsko, Čierna Hora, Poľsko 



Úlohy pred kvalifikáciou: 

1) Detailná analýza súperov pred kvalifikáciou (2-3 zápasy každého súpera z 1.kola 
Ellite Round a PZ v mesiaci Február 2025) 

2) Sledovanie hráčov v prípravnom období II. 
3) Príprava tréningových jednotiek zameraná z pohľadu princípov hry v útočnej 

a obrannej fáze hry na základe koncepcie a modelu hry reprezentačných družstiev SR 
v ZHS 4-3-3 resp. 4-2-3-1. 

4) Individuálne analýzy hráčov súpera pred zápasmi 
5) Stabilizácia výkonnosti v jednotlivých zápasov 
6) Organizácia hry v jednotlivých zápasov z pohľadu útočnej a obrannej fázy hry 
7) Formovanie hráčov po mentálnej stránke  

Výsledky: 

Slovensko U19 – Čierna Hora U19  1:1 (0:1) 

Slovensko U19 – Gruzínsko U19   0:2 (0:0) 

Slovensko U19 – Poľsko U19    0:2 (0:2) 

 

Celkové hodnotenie: 

Po ťažkom spoločnom začiatku urobilo mužstvo v nasledujúcom období herný aj výsledkový 
progres, ktorý vyvrcholil v októbri minulého roku víťazstvom v prvom kole kvalifikácie 
v Luxembursku, kde sme už po prvých dvoch zápasoch (Luxembursko 2:1 a Severné 
Macedónsko 3:0 boli istý víťaz skupiny. Žreb nám do druhého kola Elite Round prisúdil 
mužstvá Čiernu Horu, Gruzínsko a Poľsko. Príprava začala podrobnou analýzou súperov 
v niekoľkých zápasoch, následne sledovaním aktuálnej formy našich hráčov v prípravných 
a majstrovských zápasoch. Som rád, že sme mohli absolvovať kontrolný zraz v Turecku, kde 
sme mali vytvorené výborné podmienky na trénovanie. Nemohli sa ho však zúčastniť všetci 
hráči. Tréningový proces narušila brušná viróza, ktorá postupne zasiahla takmer celé mužstvo. 
Zdravotný stav pri záverečnej nominácii bol dobrý, pre zranenie vypadli len dvaja hráči 
(Pališčák, Husarčík). Samozrejme, že sme chceli dobre vstúpiť do turnaja, vedeli sme aký bude 
každý zápas dôležitý. Odohrali sme dva dobré a vyrovnané zápasy proti Čiernej Hore 
a Gruzínsku, kde sme v niektorých úsekoch v obidvoch zápasoch boli lepším mužstvom. 
Rozhodovali malé detaily a bohužiaľ v obidvoch zápasoch sme zlyhali v zakončení (4-5 
príležitostí v každom zápase). V poslednom zápase skupiny sme už kvalitou nestačili na 
Poliakov, ktorí zaslúžene zvíťazili. Z pohľadu organizácie hry v defenzíve aj ofenzíve bolo 
mužstvo dobre pripravené, v prvých dvoch zápasoch nám vychádzal pressing, naopak zrážali 
nás individuálne chyby a nekvalita v koncovke. V poslednom zápase proti Poľsku aj zakladanie 



útoku. Aj napriek tomu, že sa nám nepodarilo splniť náš cieľ, verím tomu, že niektorí hráči 
majú potenciál a budú reprezentovať Slovensko v kategórii U21. V budúcnosti sa v kluboch 
musíme zamerať na výchovu hrotových útočníkov, ktorí budú góloví, mentálne silní a schopní 
rozhodovať ťažké zápasy. Taktiež nájsť spôsob ako zapracovať talentovaných 18-19 ročných 
hráčov do mužského futbalu (1. - 2. liga). 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie Správu reprezentačného trénera SR U19 ku kvalifikačnému 
cyklu Elite round. 
 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 4: Správa reprezentačného trénera SR U17 ku kvalifikačnému cyklu Elite round 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí reprezentačného trénera SR U17 
p. Martina Žambu, ktorý vyhodnotil 2. kolo kvalifikácie Elite round. 

Skupina: 

Slovensko, Taliansko, Chorvátsko, Ukrajina 

Ciele pred kvalifikáciou: 

1. Postup na ME U17 do Albánska (1. miesto) 
2. Postup na MS U17 do Kataru (2. miesto - štyria najlepší z druhých miest, 7 skupín) 
3. Udržať sa v Lige A pre kategóriu U19 (3. miesto) 

 

Výsledky: 

Slovensko U17 – Taliansko U17   0:1 (0:1) 

Slovensko U17 – Chorvátsko U17   1:2 (0:1) 

Slovensko U17 –  Ukrajina U19   0:1 (0:0) 

 

 



Celková tabuľka: 

 

Celkové hodnotenie: 

Po postupe z jesenného 1. kola kvalifikácie na Cypre (Cyprus, Gibraltár, Francúzsko) nám v 
decembri vyžrebovali do skupiny nasledujúcich súperov: Taliansko, Chorvátsko a Ukrajina. 
Príprava na kvalifikáciu prebiehala dôkladnou analýzou súperov, skautovaním aktuálnej 
výkonnosti našich hráčov v prípravných a majstrovských zápasoch, ale najmä absolvovaním 
turnaja v Turecku za účasti kvalitných súperov (Uzbekistan - víťaz Ázijského pohára, Česko - 
postupujúci na EURO a MS, Maroko - víťaz Afrického pohára národov), kde sme obsadili 
konečné 2. miesto. Pred kvalifikáciou sme mali predstavu o záverečnej nominácii, ale bohužiaľ 
sa nám nevyhli zranenia a choroby viacerých hráčov (Okál, Pittel, Grexa), ako aj 
administratívne prieťahy s vybavením občianstva pre Terenkovova (riešené od septembra 
2024). V prvom zápase sa nám ešte k tomu zranil aj stredný útočník Polťák (najlepší strelec 
súťaže U17), ktorý do konca turnaja už nenastúpil. Aj napriek citeľným stratám (5 hráčov 
základnej zostavy) sme sa snažili odohrať zápasy v nasadení a adekvátnej kvalite. Vedeli sme 
aj na základe analýz, že sa budeme konfrontovať s kvalitnými súpermi. Myslíme si, že zápasy 
s Talianskom a Ukrajinou boli výkonnostne z našej strany v poriadku. V druhom dueli s 
Chorvátskom sme nepodali nadštardardný výkon, ktorý by nám zaručil úspech. K zápasom 
detailnejšie pri jednotlivých hodnoteniach... V priebehu celého turnaja bol najväčší rozdiel v 
riešeniach herných situácií v pokutových územiach. Na kolená nás zrážalo nepremieňanie šancí, 
ako aj väčší pokoj pri finalizácii našich útokov. Naopak, výrazne nám chýbali strední 
obrancovia Okál s Pittelom, ktorí vedia priniesť konštruktivitu pri zakladaní útoku, ako aj pevný 
základ našej obrannej formácie. Hráčov vieme kvalitne pripraviť po taktickej stránke, máme 
solídnu organizáciu hry, ale v porovnaní so súpermi zaostávame po technickej stránke, resp. v 
hre našich hráčov pod tlakom. Aj napriek trom prehrám si myslíme, že zápasy rozhodovali iba 
detaily a hráči ukázali, že aj v oklieštenej zostave sú konkurencieschopní. S chlapcami 
narodenými v roku 2008 sme spolupracovali tri sezóny od kategórie U15 (bilancia: 34 zápasov, 
14 výhier, 8 remíz, 12 prehier, skóre 63:44). Dokázali sme odohrať dobré zápasy proti súperom 
ako Francúzsko, Belgicko, Taliansko, Srbsko, Česko. Pri dobrej športovej forme a zdravotnom 
stave všetkých hráčov má toto družstvo svoju kvalitu, ale najmä identitu a hernú tvár. Taktiež 
sú v ňom zaujímavé individuality, ktoré môžu byť v budúcnosti zaujímavé pre slovenský futbal. 
Chýbajú nám moderní - útočne ladení krajní obrancovia ako aj typický zakončovateľ, ktorý 
prinesie družstvu pridanú hodnotu v podobe gólov. Mali by sme sa zamyslieť nad procesom 
výchovy týchto hráčskych funkcií, aby sme v budúcnosti mali ako reprezentácia väčšiu 
variabilitu.  

 



Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie Správu reprezentačného trénera SR U17 ku kvalifikačnému 
cyklu Elite round. 
 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 5: Schvaľovanie návrhu na predĺženie spolupráce s mládežníckymi 
reprezentačnými trénermi  
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil návrh na predĺženie spolupráce s mládežníckymi reprezentačnými 
trénermi. Konkrétne so súčasným trénerom reprezentačného výberu SR U19 Martinom 
Fabušom, ktorému bolo navrhnuté predlžiť zmluvu o dva roky, presne do 30.06.2027. Počas 
tohto obdobia by viedol ako hlavný tréner reprezentačné výbery Slovenska v kategóriách U 18 
a U 19. 
Trénerovi reprezentačného výberu SR17 Martinovi Žambovi bolo navrhnuté predlžiť zmluvu 
o tri roky, konkrétne do 30.06.2028. Počas tohto obdobia by viedol ako hlavný tréner 
reprezentačné výbery Slovenska v kategóriách U 15, U 16 a U 17. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh na predĺženie spolupráce s mládežníckymi reprezentačnými 
trénermi Martinom Fabušom a Martinom Žambom. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 6: Informácia o príprave návrhu reorganizácie súťaží WU 19 a WU 15 od 
súťažného ročníka 2026/2027 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo riaditeľovi Technického úseku SFZ p. 
Romanovi Pivarníkovi, ktorý členov VV SFZ oboznámil s plánovanou reorganizáciou súťaží 
dievčat W U19 a W U15 od súťažného ročníka 2026/27. K uvedenej zmene poskytli svoje 
stanoviská aj legislatívno-právne oddelenie, oddelenie mládeže a koncepcie rozvoja futbalu ako 
aj športovo administratívny úsek, konkrétne oddelenie riadenia súťaží. 



Futbalové kluby ženského futbalu boli oboznámené s plánovanou reorganizáciou už v 
minulosti, no plánovaná reorganizácia a kompletný návrh im bude odprezentovaný na Aktíve 
ženského futbalu, ktorý sa uskutoční dňa 12. mája. 
Finálne znenie návrhu po zapracovaní akceptovateľných pripomienok z Aktívu ženského 
futbalu bude predložený členom VV SFZ na júnovom zasadnutí. Následne bude predmetom 
schvaľovania na jesennej Konferencii SFZ. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave návrhu reorganizácie súťaží WU 19 a 
WU 15 od súťažného ročníka 2026/2027. 
 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
 
K bodu 7: Informácia o činnosti regionálnych koordinátorov tréningového procesu 
športovo talentovanej mládeže 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ týmto materiálom oboznámil s prácou regionálnych koordinátorov: Eduard 
Vilčinský (BFZ+ZsFZ), Jozef Jakuš (ZsFz), Peter Halaj (SsFZ), Ján Lesniak (VsFZ). 
Uvedení koordinátori na dennej báze navštevujú jednotlivé Futbalové akadémie a Útvary 
talentovanej mládeže a tieto zapisujú do mesačného výkazu. Z každej návštevy, kontroly 
tréningovej jednotky musia koordinátori vytvoriť na predpísanom tlačive zápis z tréningovej 
jednotky, v ktorom ho dopodrobna zhodnotia a navrhnú odporúčania. Počas týždňa navštívia 
minimálne 5-6 tréningových jednotiek v rôznych kluboch. Aby regionálni koordinátori vedeli 
porovnať plán tréningovej jednotky, ktorý zapisujú kluboví tréneri v FA a ÚTM v programe 
XPS so skutočnosťou na to slúži tlačivo Kontrola TMC v XPS. Mesačnú proporcionalitu 
tréningového procesu v jednotlivých kluboch aj s grafom je vidieť na tlačive č.4. Každý týždeň 
v pondelok prebieha kontrola prostredníctvom XPS k plánovaním TMC (týždenný mikrocyklus) 
vo všetkých kluboch. 
Súčasťou pracovnej náplne regionálnych koordinátorov je aj pravidelné sledovanie 
majstrovských stretnutí v žiackych a dorasteneckých kategóriách. Z každého odsledovaného 
zápasu vyhotovia Zápis zo stretnutia. Každý týždeň navštívia minimálne 1-2 majstrovské 
stretnutia I. dorasteneckej alebo I. žiackej ligy. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o činnosti regionálnych koordinátorov 
tréningového procesu športovo talentovanej mládeže. 
 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 



Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 8: Informácia zo 49. Kongresu UEFA konaného 3. apríla 2025 v Belehrade 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval o záveroch prerokovaného programu 49. Kongresu UEFA 
konaného dňa 3. apríla 2025 v Belehrade. 
 
Program: 
 

i. Príhovor prezidenta UEFA 
ii. Volanie podľa mien 
iii. Vymenovanie kontrolórov  
iv. Vymenovanie troch delegátov na overenie zápisnice z Kongresu  
v. Správa prezidenta a výkonného výboru UEFA a správa administratívy UEFA 

2023/2024 
vi. Finančné záležitosti: 

a. Potvrdenie finančnej správy a správy audítora spoločnosti Deloitte za 
rozpočtový rok 2023/24 

b. Schválenie: 
i. Konsolidovaná účtovná závierka 2023/24 

ii. Samostatné finančné výkazy UEFA 2023/24 
c. Schválenie rozpočtu na rozpočtový rok 2025/26 

vii. Vymenovanie externých audítorov na rozpočtový rok 2024/25 
viii. Aktuálne informácie o výboroch UEFA 
ix. Voľby:  

a. Výkonný výbor UEFA (osem členov, z toho aspoň jedna žena, na štvorročné 
obdobie a dvaja členovia na dvojročné obdobie) 

b. Rada FIFA (päť členov, z toho aspoň jedna žena, na štvorročné funkčné 
obdobie) 

x. Ratifikácia zástupcu EL vo Výkonnom výbore UEFA (na štvorročné obdobie) 
xi. Udelenie čestného členstva* 
xii. Najnovšie informácie od vedenia UEFA 
xiii. Riadny FIFA Kongres 15. mája 2025 v Asuncióne, Paraguaj 
xiv. Rôzne 
xv. Ďalší Riadny Kongres UEFA 2026 

 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo 49. Kongresu UEFA konaného 3. apríla 2025 
v Belehrade. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 



Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 9: Informácia o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 v roku 2025 
cez SFZ Event, s.r.o.  

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala o aktuálnom vývoji v rámci prípravy ME U21: 

- Príprava šampionátu pokračuje v súlade s harmonogramom, 
- UEFA vyjadrila spokojnosť s priebehom organizácie podujatia, 
- Štadión v Prešove bol úspešne skolaudovaný a obdržal UEFA certifikát kategórie 3, 
- Prvý testovací zápas arény v Prešove bude zápas internacionálov Prešova 

a internacionálov slovenskej reprezentácie, tým pádom prejde testom organizačným, 
ticketingovým, marketingovým a bezpečnostným, 

- Pre šampionát je vybraných prostredníctvom katalógu a UEFA schválených 17 
tréningových ihrísk, 
 

Bezpečnosť: 
- Schválené sú bezpečnostné plány pre jednotlivé štadióny,  
- Prebieha intenzívna komunikácia medzi SFZ a Ministerstvom vnútra, Ministerstvom 

obrany, aj s Mestskou políciou, 
- Sú vypracované dopravné usmernenia v spolupráci s Ministerstvom dopravy 

a mestami,  
- Pripravené sú takisto aj ceremónie šampionátu, 

 
Organizačné tímy a dobrovoľníci: 

- Sú zaškoľovaní sprievodcovia tímov a sprievodcovia rozhodcov, 
- SFZ vybrala a schválila dostatočný počet dobrovoľníkov pre šampionát, 
- Boli skúšobne zapojení do zápasov reprezentácie SR A, takisto postupne dochádza 

k ich zaškoľovaniu, 
 

Ticketing: 
- Doposiaľ bolo predaných cez 170 tisíc vstupeniek na zápasy, 
- 11. mája sa uvoľní posledný rezervačný balík vstupeniek UEFA, 

 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME 
U21 v roku 2025 cez SFZ Event, s.r.o. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 



Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 10: Informácia zo zasadnutia Pracovnej skupiny pre prípravu novelizácie RaPP 
a SP SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval o záveroch pracovnej skupiny, ktorá zasadala dňa 16. apríla 2025 
hybridnou formou (prostredníctvom MS Teams alebo účasťou priamo v sídle SFZ). 

V rámci vyhodnotenia doručených pripomienok sa členovia pracovnej skupiny zhodli na ich 
nasledovnom vyhodnotení: 

 
(i) zazdieľanie na google disc manuálu k dočasnej registrácii a preregistrácii - vybavené - LINK 
dostupné tu: https://drive.google.com/drive/folders/1hILhQLiBDHAa-
lmjsvvJUNJmdkSuIZlh?usp=sharing 

(ii) vo vzťahu k vytvorenému manuálu k dočasnej registrácii a preregistrácii - úloha pre RFZ - 
adresovať manuál v rámci konania VV, aby sa s jeho obsahom oboznámili (či je dostatočne 
zrozumiteľný) 

(iii) v súvislosti s existenciou čl. 18 RaPP vytvorenie časovej osi jednotlivých typov prestupov 
- úloha matrika SFZ a LPO SFZ 

(iv) pri preregistrácii vždy bude odstupné za amatéra - pri všetkých hráčoch do 21 rokov - 
nutnosť úpravy čl. 15 ods. 9 a čl. 37 ods. 8 

(v) diskusia na úrovni zástupcov komory (predseda a podpredseda), člen VV a ÚLK pri 
novelizácii čl. 29 a 32 RaPP - osobitné pracovné stretnutie 

(vi) prestup dospelých hráčov (aj amatérov) do klubov pôsobiacich v I. a II. lige (naviazanie na 
profesionálny futbal) - v termínoch čl. 19 ods. 1 RaPP 

(vii) súťažný poriadok - príprava novelizácie na základe pripomienok z pracovného stretnutia 
OK, DK a ŠTK Zvolen 2.4.2025 

Všetky informácie k téme novelizácie RaPP a SP SFZ sú dostupné na LINK na google disc: 

https://drive.google.com/drive/folders/1WFS-WG4dzXIw9Nx-QmbdYNhvv6MlM5uj 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Pracovnej skupiny pre prípravu 
novelizácie RaPP a SP SFZ.  

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

https://drive.google.com/drive/folders/1hILhQLiBDHAa-lmjsvvJUNJmdkSuIZlh?usp=sharing
https://drive.google.com/drive/folders/1hILhQLiBDHAa-lmjsvvJUNJmdkSuIZlh?usp=sharing
https://drive.google.com/drive/folders/1WFS-WG4dzXIw9Nx-QmbdYNhvv6MlM5uj


Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 11: Informácia zo Správnej rady Fondu na podporu športu 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval o záveroch 59. zasadnutia Správnej rady FONDU NA PODPORU 
ŠPORTU, ktoré sa konalo dňa 10. apríla 2025 v Bratislave. Správna rada sa zaoberala týmto 
programom: 

Program:  

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien 
a doplnkov 

2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného 

zasadnutia  
4. Rozpočet Fondu na podporu športu na rok 2025 
5. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 
6. Športová infraštruktúra národného významu 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 
9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 
10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 
obyvateľov“ č. 2024/001 

11. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2024/002 

a) informácia o aktuálnom stave 
b) vymenovanie členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 

12. Rôzne 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo Správnej rady Fondu na podporu športu. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 



Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 12: Schvaľovanie návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre Legislatívno-právne 
otázky p. Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členov VV SFZ informoval, že podľa čl. 51, odsek 2, 
písm. g) stanov SFZ výkonný výbor rozhoduje o prijatí nových riadnych členov po predložení 
všetkých podkladov podľa čl. 27, ods. 4 Stanov SFZ.  
 
Slovenskému futbalovému zväzu boli doručené písomné žiadosti nasledovných subjektov:  
 
FC Malý Slavkov (občianske združenie, Obl.FZ Poprad) 
Futbalový klub Oblík Hanušovce nad Topľou (občianske združenie, OblFZ Vranov nad 
Topľou) 
Regionálne futbalové centrum (občianske združenie, Oblfz Košice - mesto) 
TJ Štart Dunajov (občianske združenie, OblFZ Čadca) 
Hrajemo za myr (občianske združenie, Obl.FZ Bratislava - mesto) 
Športové zariadenia Petržalky (spol. s ručením obmedzeným, OblFZ Bratislava - mesto) 
 
Preskúmaním kompletnosti dokladov sa zaoberalo Legislatívno-právne oddelenie a Matrika 
SFZ. Oba útvary konštatujú, že žiadosti vyššie uvedených futbalových klubov spĺňajú 
požiadavky podľa čl. 27 ods. 4 stanov SFZ. Všetky doklady pre splnenie formálnych náležitosti 
zo strany klubov sú k nahliadnutiu v archíve Matriky SFZ. Legislatívno-právne oddelenie a 
Matrika SFZ odporúčajú Výkonnému výboru prijať vyššie uvedené kluby za riadnych členov 
SFZ.  
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje FC Malý Slavkov, Futbalový klub Oblík Hanušovce nad Topľou, 
Regionálne futbalové centrum, TJ Štart Dunajov, Hrajemo za myr a Športové 
zariadenia Petržalky za nových riadnych členov SFZ.   
Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 1 (L. Jurkemik – bol za schválenie všetkých nových riadnych 
členov, iba v prípade občianskeho združenia „Hrajemo za myr“ sa zdržal hlasovania) 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

 

K bodu 13: Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie 
mesiaca február 2025A024 



Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval o odohraných zápasoch našich reprezentačných družstiev za mesiac 
apríl. 

 

 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev 
SR za obdobie mesiaca apríl 2025.  

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 



K bodu 14: Schvaľovanie návrhu na udelenie odznakov 
 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Predstavil návrhy na udelenie odznakov SFZ pre 
futbalových funkcionárov, ktorí sa v tomto období dožívajú svojich životných jubileí. 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 
1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ p. Zdenkovi 

Hudákovi, p. Jánovi Špivákovi a p. Jaroslavovi Švarcovi. 
2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ p. Jiřímu 

Ballarinovi a p. Jozefovi Kmecovi. 
3) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. Pavlovi 

Jánošíkovi a p. Milanovi Hodžovi. 
Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 15: Schvaľovanie návrhu na rozdelenie finančných prostriedkov za postup na 
záverečný turnaj EURO 2024 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil návrh, ktorý bol opakovane komunikovaný na zasadnutiach VV 
SFZ a komunikovaný aj smerom k verejnosti ohľadom rozdelenia finančných prostriedkoch 
obdržaných za postup na záverečný turnaj EURO 2024 v Nemecku, no doposiaľ nebol 
schválený prostredníctvom samostatného uznesenia. 
Systém rozdelenia odmien pre tímy, ktoré sa zúčastnili záverečného turnaja majstrovstiev 
EURO 2024 v Nemecku schválil Výkonný výbor UEFA. Suma na rozdelenie zúčastneným 
tímom bola potvrdená na rovnakej úrovni ako EURO 2020, teda spolu 331 miliónov eur pre 
všetky tímy, z toho „účastnícky poplatok“ predstavuje sumu 9 mil. €. 
Suma 9 mil. € pre SFZ bola podľa predrokovanej dohody rozdelená medzi hráčov vo výške 3 
mil. €, na náklady spojené s účasťou tímu SR „A“ na EURO 2024 vo výške 3 mil. € a pre 
SFZ vo výške 3 mil. €.  
 
V súvislosti s vyššie uvedeným Vám predkladám na schválenie vnútorný kľuč a štruktúru 
prerozdelenia zdrojov 3 mil. € vyčlenených pre SFZ nasledovne: 

 
- 1 mil. € - ÚLK a II. liga v pomere 700 tisíc € ÚLK a 300 tisíc € II. liga na účely 

rozvoja profesionálneho futbalu 
 
- 1 mil. € - RFZ v pomere ZsFZ, SsFZ, VsFZ po 300 tisíc € a BFZ 100 tisíc € na 

realizáciu projektu Eurá z Eura na regionálnej úrovni 
 
- 1 mil. € - SFZ na rozvoj futbalu 
 



Do konca mája 2025 bude v zmysle tohto návrhu a v súvislosti s poskytnutím prostriedkov pre 
profesionálny futbal (najvyššia futbalová liga) uzatvorená osobitná zmluva o spolupráci s ÚLK  
a vo vzťahu k použitiu prostriedkov pre amatérsky futbal bude vypracovaný a uzatvorený 
dodatok č. 3 k existujúcej zmluve o spolupráci a poskytnutí finančných prostriedkov na 
podporu amatérskeho futbalu pre RFZ.  
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh na rozdelenie finančných prostriedkov za postup na záverečný 
turnaj EURO 2024. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 16: Diskusia 
 
Žiadosť o prehodnotenie uznesenia adresované členom VV SFZ 
 
Ján Kováčik: 
Informoval, že SFZ bol doručený list, v ktorom boli členovia VV SFZ požiadaní 
o prehodnotenie uznesenia č. 44/25 VV SFZ, na základe ktorého bol za delegáta zväzu SFZ 
jednomyseľne schválený p. Peter Jenčura, bývalý asistent rozhodcu SFZ a predseda ObFZ 
Humenné. Dôvodom na prehodnotenie jeho schválenia na nominačnej listine sú jeho 
disciplinárne priestupky, ktorých sa dopustil ako predseda ObFZ a mal zastavenú akúkoľvek 
športovú činnosť od 05.08.2020 až do 16.09.2024 vo funkcii delegáta zväzu, hoci všetkých 
disciplinárnych priestupkov sa dopustil ako predseda ObFZ. 
V rámci diskusie k tomuto bodu viacerí členovia VV SFZ navrhli, aby sa do budúcnosti 
predchádzalo takýmto rozporom, bolo by vhodné a potrebné, aby sa v rámci predkladaného 
návrhu bolo skontrolované, či kandidát na funkciu spĺňa okrem všetkých formálnych náležitostí 
aj to, či za ostatné obdobie 5 rokov nemal disciplinárne konania, resp. konania, ktoré by jeho 
nomináciu diskvalifikovali. 
Na opačnej strane prezident SFZ Ján Kováčik v rámci diskusie uviedol, že uvedený nominant 
všetky svoje tresty „odpykal“ a nie je dôvod spochybňovať jeho nomináciu. 

 

Júnové zasadnutie VV SFZ 

Členovia VV SFZ sa dohodli, že najbližšie riadne zasadnutie sa uskutoční dňa 2. júna 2025 
o 15.00h v Trnave. 

 



Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 1. mája 2025 v Dunajskej Strede: 

Uznesenie č. 56/25 VV SFZ: 
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  
Uznesenie č. 57/25 VV SFZ: 
VV SFZ berie na vedomie Správu reprezentačného trénera SR U19 ku kvalifikačnému 
cyklu Elite round. 
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  
Uznesenie č. 58/25 VV SFZ: 
VV SFZ berie na vedomie Správu reprezentačného trénera SR U17 ku kvalifikačnému 
cyklu Elite round. 
 

          T: ihneď 
                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  
Uznesenie č. 59/25 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje návrh na predĺženie spolupráce s mládežníckymi reprezentačnými trénermi 
Martinom Fabušom a Martinom Žambom. 
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  
Uznesenie č. 60/25 VV SFZ: 
VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave návrhu reorganizácie súťaží WU 19 a WU 15 
od súťažného ročníka 2026/2027. 
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  
Uznesenie č. 61/25 VV SFZ: 
VV SFZ berie na vedomie informáciu o činnosti regionálnych koordinátorov tréningového 
procesu športovo talentovanej mládeže. 
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 62/25 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo 49. Kongresu UEFA konaného 3. apríla 2025 
v Belehrade. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  



Uznesenie č. 63/25 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 
v roku 2025 cez SFZ Event, s.r.o. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 64/25 VV SFZ 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Pracovnej skupiny pre prípravu novelizácie 
RaPP a SP SFZ.  

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 65/25 VV SFZ 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo Správnej rady Fondu na podporu športu. 
 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 66/25 VV SFZ 
VV SFZ schvaľuje FC Malý Slavkov, Futbalový klub Oblík Hanušovce nad Topľou, 
Regionálne futbalové centrum, TJ Štart Dunajov, Hrajemo za myr a Športové zariadenia 
Petržalky za nových riadnych členov SFZ.   
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 67/25 VV SFZ 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za 
obdobie mesiaca apríl 2025.  

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 68/25 VV SFZ 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ p. Zdenkovi Hudákovi, 
p. Jánovi Špivákovi a p. Jaroslavovi Švarcovi. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ p. Jiřímu 
Ballarinovi a p. Jozefovi Kmecovi. 

3) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. Pavlovi 
Jánošíkovi a p. Milanovi Hodžovi. 

                                                                                                                       T: ihneď 




